
 
Procesafronding ingediende actualiteiten  19 mei 2025 

 
  

 Vragensteller, fractie en onderwerp  
 

1. Narda Teke Bozkurt (PvdA) – activiteiten van de Pater Pio Stichting in Enschede 
Opmerking wethouder 
Vedder  

Voor zover het college nu weet zijn er geen signalen binnengekomen bij 
de gemeente. Er zijn geen samenwerkingsrelaties met deze stichting. 
Een check bij VVT levert dat een aantal jaren geleden contact geweest 
is tussen de gemeente Tubbergen en deze stichting, maar waarover 
dat gaat kan VVT niet delen. De politie heeft ook geen meldingen in de 
gemeente binnengekregen. 
De burgemeester zit in het Veiligheidsberaad, maar dat is niet de plek 
om dit punt te bespreken. Verder is het college van mening dat de 
gemeente Tubbergen hierin het initiatief moet nemen. Het college 
neemt contact op met de gemeente Tubbergen over het onderzoek van 
de gemeente Tubbergen om te controleren of de activiteiten van de 
stichting in Glanerbrug ook deel uitmaken van het onderzoek.  
 

Toezegging wethouder 
  

Het college neemt contact op met de gemeente Tubbergen over het 
onderzoek van de gemeente Tubbergen om te controleren of de 
activiteiten van de stichting in Glanerbrug ook deel uitmaken van het 
onderzoek. 
 

Procesconclusie -- 

2. Gertjan Tillema (D66) – vervuiling Vredestein 
Opmerking wethouder 
Teutelink 
 

In de Omgevingswet zit een verplichting tot bodemonderzoek bij 
bedrijfsbeëindiging. De Omgevingsdienst toetst en als er vervuiling is 
geconstateerd dan zal de vervuiler moeten betalen. In het onderzoek 
wordt ook PFAS meegenomen i.v.m. PFAS-houdend blusschuim bij de 
brand bij Vredestein. Rijkswaterschap beheert het Twentekanaal in 
samenwerking met het waterschap Vechtstromen. De wethouder geeft 
aan dat er een bodemkwaliteitskaart is waarop een 0-sitiuatie is te 
zien. Daarop staat dat enige mate van verontreiniging genoteerd staat 
voor deze locatie.  
 

Toezegging wethouder 
  

De wethouder zegt toe de raad op de hoogte te houden van de 
voortgang op dit dossier. 

Procesconclusie -- 

 
 
 



3. Harold Busschers (PVV) – hulpvraag Wijkwijzer 
Opmerking wethouder 
Van den Berg  

Het college herkent het beeld dat de Wijkwijzer door inwoners wordt 
gevonden en gebruikt. We zijn ons bewust dat er een ingewikkelde 
papierwinkel mee samenhangt. Het college herkent niet dat gezinnen 
op straat worden gezet. Het college kan daarom meedelen dat het 
aantal gezinnen dat op straat is gezet 0 is. Als gezinnen zich melden en 
op straat dreigen te komen dan zijn er meerdere maatregelen die in 
gang worden gezet. 
 

Toezegging wethouder 
  

De wethouder zegt toe een verduidelijking op de cijfers te delen met de 
raad. En wil tevens naar de doelgroep gezinnen kijken en eventuele 
terughoudendheid om problemen te melden vanuit de bezorgdheid om 
kinderen te verliezen. 
 

Procesconclusie -- 

4. Yara Hümmels (PvdA) - oproep van Enschede richting het kabinet, namens vele Enschedeërs 
Opmerking wethouder 
Van den Berg (als 
locoburgemeester) 

De gemeente heeft binnen de korte gestelde termijn geen antwoord 
kunnen geven. Het college is van mening dat deze kwestie aan het 
kabinet is om op te reageren. De ketenpartners vangen signalen op uit 
de samenleving. Op dit moment zijn geen signalen binnengekomen. 
Als die er zijn worden die doorgespeeld aan de burgemeester en 
eventueel aan de stadsdeelwethouder. Het college heeft er bewust 
voor gekozen deze kwestie over te laten aan het kabinet.  
 

Toezegging wethouder 
Van den Berg 
  

De locoburgemeester zegt toe de raad op de hoogte te houden 
mochten wel signalen opgevangen worden uit de Enschedese 
samenleving. De locoburgemeester laat voor de raad in kaart brengen 
welke overlegstructuren in Enschede actief zijn om polarisatie in de 
stad te voorkomen, zoals vredestafels. 
 

Procesconclusie -- 

5. Alberto Blömer (PVV) – demonstratie op het station 
Opmerking wethouder 
Van den Berg (als 
locoburgemeester) 

Het is in Nederland een grondrecht om in de openbare ruimte te 
demonstreren, dus ook in de stationsomgeving. Het mag niet als 
veiligheid of gezondheid in het geding is. Het college geeft ruimte aan 
het recht om te demonstreren.  

Toezegging wethouder  -- 

Procesconclusie -- 

 
 



6. Erik Kemp (Volt) - weerbaarheid bij stroomstoringen 
Opmerking wethouder 
Van den Berg (als 
locoburgemeester)  

Op dit moment wordt hard gewerkt aan scenario’s in de 
Veiligheidsregio Twente. Verschillende doorleefsessies hebben 
plaatsgevonden. De opbrengsten daarvan zullen meegenomen worden 
in de scenario’s. Op de website staat al wat informatie over dit 
onderwerp, maar we willen de raad op een later moment graag 
bijpraten over het onderwerp. Als gemeente hebben we wel een 
scenario klaar liggen voor als er wat gebeurt en de VRT werkt hard aan 
scenario’s voor stroomstoring. Noodpakketten zijn er op dit moment 
niet, maar die worden meegenomen in de scenario’s.  
Raadslid Meijer wijst op het belang dat we in tijden van nood niet 
alleen een individueel noodpakket nodig hebben, maar 
gemeenschapszin. De gemeente betrekt sociale netwerken in de 
verkenning over dit onderwerp. 
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 

 
.  


